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APPLICATION TO USE NON-ORGANIC SEED
常规种子使用申请
Applicant Details
申请信息
	Operator/Company Name (including legal type):
操作者/公司名称（包括法律类别）：
	

	Operator’s code:
企业代码：
	
	Country:
国家：
	

	Address:
地址：
	

	Phone:
电话：
	
	e-mail:
邮箱：
	


BEFORE START FILLING THE APPLICATION, YOU ARE REQUESTED TO READ FIRSTLY THE LAST PAGE ANNEX 
(ANNEX: GUIDANCE ON SUBMITTING AN APPLICATION TO USE NON-ORGANIC SEED)
在开始填写申请之前，您需要先阅读最后一页附件

（附件：非有机种子使用申请须知）
Details of the non-organic Seeds 
常规种子相关信息
	
	Request 1
申请1
	Request 2
申请2
	Request 3
申请3
	Request 4
申请4

	Crop species
作物种类
	
	
	
	

	Variety
品种
	
	
	
	

	Scientific name of the species
学名
	
	
	
	

	Total quantity (kg)
总重（kg）
	
	
	
	

	Reason for derogation request (a to f; see Annex on page 3)
请求放宽的理由(a-f;见第3页附件)
	
	
	
	

	Sowing/ planting date
播种/种植日期
	
	
	
	

	Field(s) reference code(s)
涉及的地块编号
	
	
	
	

	Field(s) Surface (ha)
地块面积（ha）
	
	
	
	

	Quantity per ha (kg/ha)
每公顷用种量（kg/ha）
	
	
	
	

	Treated seeds (Yes/No)
种子处理（是/否）
	
	
	
	

	Supplier name
供应商名称
	
	
	
	

	Supplier address
供应商地址
	
	
	
	


Documentation
证明文件
	
	Request 1
申请1
	Request 2
申请2
	Request 3
申请3
	Request 4
申请4

	Letter
信件
	
	
	
	

	Email
邮件
	
	
	
	

	Declaration
声明
	
	
	
	

	Specifications
产品说明书
	
	
	
	

	Vendor Declaration 

(ICS-BIO3C-D1.19)
供应商声明

(ICS-BIO3C-D1.19)
	
	
	
	

	Research documentation
科研文件
	
	
	
	

	Governmental declaration
政府声明
	
	
	
	

	Literature
文献
	
	
	
	

	Other
其他
	
	
	
	


Justification 
原由

	No of Request
编号
	Justification*
原由

	1
	

	2
	

	3
	

	4
	


*For the reason –f– please explain on the above table the reason you want to test the specific species and variety.
由于原因-f-使用常规种子，请在上述表格中说明您想对该种或品种进行田间试验的原因。

Attention: The present form shall be submitted to A CERT only in electronic format (MS WORD - NOT Hand Written) together with a scanned copy containing the stamp and signature of the applicant. All accompanying documents shall also be submitted together with the present application to be reviewed by A CERT Certification Department.
注意：此表格将仅以电子版提交至A CERT（并非手写），同时提交有申请者签字盖章的扫描件。所有提交的文件都将与此申请表一并提交至A CERT认证部进行审核。
	Declaration:
声明：

 FORMCHECKBOX 
 I hereby declare that all information given in this application is true, accurate and can be verified at any time. I also declare that I will provide any further information required for the Authorization of the non-organic seeds, if requested so by A CERT and/or the Competent Authorities of the Member States in the European Union. 
 FORMCHECKBOX 
本人谨此声明，此申请表中所填写的所有信息均属实，准确，并且随时可以审核验证。同时也声明，若A CERT和/或欧盟成员国主管局需要，本人会提供非有机种子授权所需的进一步资料。

	
	
	

	DATE
日期
	
	SIGNATURE and STAMP of the Applicant
申请者签字和盖章


TO BE FILLED BY A CERT S.A. – Certification Department
由A CERT S.A填写-认证部分
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
AUTHORIZATION APPROVAL 
授权批准
A CERT S.A. shall review the APPLICATION TO USE NON-ORGANIC SEED along with the submitted documentation within 5 working days from the date received the present Application.
A CERT S.A.将会在收到申请表的5个工作日内对非有机种子使用申请和同时提交的其他文件进行审核。
	Date Application Received
接收申请日期
	

	Reviewer
审核员
	

	Position of the Reviewer
审核员职位
	

	Date of review
审核日期
	


	
	Request 1
申请1
	Request 2
申请2
	Request 3
申请3
	Request 4
申请4

	Authorization 
授权

(Granted/ Refused)
（授予/否决）
	     
	     
	
	

	Justification of the Authorization
授权理由
	     
	
	
	

	Reason of Authorization Refusal
否决原因
	
	
	
	

	More information required 

(Describe the information/ documentation that is required in order to assess the request adequately)
需补充信息（为了充分评估此申请所需的描述性信息/文件）
	
	
	
	


	     
	
	

	DATE
日期
	
	NAME, SIGNATURE, STAMP
姓名，签字，盖章


ANNEX: GUIDANCE ON SUBMITTING AN APPLICATION TO USE NON-ORGANIC SEED
附件：非有机种子使用申请须知
The A CERT ORGANIC STANDARD states that only organically produced seed and propagating material shall be used for the production of organic products
. However, it also allows the use of seed not obtained by the organic production method to be used under certain conditions. The A CERT ORGANIC STANDARD does not allow treated seed to be used with plant protection products, other than those authorized for treatment of seed listed in Annex II of A CERT ORGANIC STANDARD
. 
A CERT有机标准中描述，只有有机产品种子或繁殖材料才能用于有机产品的生产。但也允许在一定条件下使用非有机方式获得的种子。除A CERT有机标准附录II中所列出已授权种子处理方法之外，A CERT有机标准不允许对种子使用植保产品进行处理。
Please take note of the above when you are applying for a derogation to use non-organic seed. A CERT needs the reason(s) for requesting to use non-organic seed before any purchase. Moreover, before any purchase you are requested to submit along with the present Application also the Vendor Declaration for The Supply of Non-GMO Seeds, Seedlings and Plant Propagation Material (ICS-BIO3CD1.19). Failure to do this may lead to the status of the crop and the unit being lost. 
在您申请使用非有机种子时请注意以上几点。A CERT要求在购买非有机种子之前提出使用非有机种子的理由。此外，再任何购买行为之前，您均需要提交此申请表，同时提交供应商对于非转基因种子，种苗和作物繁殖材料的声明(ICS-BIO3CD1.19)。若不进行此操作将可能导致作物和地块状态的取消。
Reason for derogation request 
申请放宽的原因
Derogations to use non-organically produced seeds may be granted only for the above reasons:
只有在以下情况中，非有机种子使用才可以得以放宽：

a. No varieties of the species, which I want to use, are not available in your Country.
贵国没有本人想使用的品种。
b. The variety, which I want to use, is not available and I can demonstrate that none of the registered alternatives of the same species are appropriate for my production (you will need to indicate the reason they are not appropriate).
本人想要使用的品种不可用，并且本人可以证明没有其它注册的相同品种可以替代来进行本人的生产操作（您需要阐明不可适用的原因）。
c. The seed supplier is unable to deliver the seed or seed potatoes before sowing or planting despite ordering the seed or seed potatoes in reasonable time.
尽管在合理的时间订购种子和种薯，但种子供应商无法在播种或种植前交付种子或种薯。
d. For research purposes
用于科研目的。
e. For variety conservation purposes 
为了品种保护。

f. To test in small scale field trials
进行小规模田间试验
There are also no grounds for a derogation to use non-organic seed on the grounds of seed quality if the variety you want to use is available in your Country. Lastly, you must submit to A CERT the invoice after the purchase of the Authorized seeds. 

若您所在的国家或地区有您想要使用的品种，您不可以以种子质量为由申请放宽使用非有机种子。最后，您需要在购买授权种子之后向A CERT提交购买发票。
Procedure for Getting Approval
审批程序
Getting approval to use non-organically produced seeds requires justification from your side. Thus, you are obliged to follow the below procedure for getting such Authorization:
获得非有机产品种子使用的批准需要您提供理由。因此，您必须按照以下步骤获得此类授权：
A. For reasons as described in a & b: 
a和b所述的原因：
1. Firstly, check the availability of the species and varieties you want to use in your Country’s market.
首先，您需要调查您想使用的物种或品种在您所在的国家或地区市场上可用性。
2. These attempts must be documented (letters, emails, declarations, etc.) and submitted to A CERT along with the present application; minimum 3 attempts must be provided.
这些工作必须有记录（信件，邮件，声明等），并随此声明一并提交至A CERT;需至少提供3份调查记录。
3. Submit the specifications of the non-organically seeds in concern.
提交您所需非有机种子的规格。

4. Photo of the seeds to prove that the seeds are not treated.
能够证明种子未经处理的照片。

5. In case the seeds are treated, you must submit the plant protection products used on the seeds in concern as part of the specifications of the seeds. 
若种子经过处理，您需要提交在种子中使用的植保产品信息来作为种子规格的一部分。
6. Submit the Vendor Declaration for The Supply of Non-GMO Seeds, Seedlings and Plant Propagation Material (ICS-BIO3CD1.19).
提交供应商关于非转基因种子，种苗或作物繁殖材料的声明(ICS-BIO3CD1.19)。

7. Submit the present Application to use non-organic seeds along with the above documentation.

提交此份非有机种子使用申请和上述文件。
B. For reason as described in c: 
C所述的原因
1. You are obliged to follow the above procedure (A) and also submit the documentation of the supplier’s/vendor’s inability to deliver the seeds in concern before sowing.
您必须遵守上述步骤A，并且需要提交供应商无法在播种前交付所需种子的文件。
C. For reason as described in d, e & f: 
d，e和c所述的原因：
1. (d) You must submit all the documentation of the research details you want to enter.
      需要提交您想要进行研究的具体文件。
2. (e) You must submit the relevant justification (governmental declaration, literature, etc.).
      您必须提交相关的理由（政府的声明，文献等）。
3. (f) The reasoning to test the specific species and variety.
      指定试验物种或品种的推理验证。
4. Photos of the seeds
种子照片
*In case the above documentation is not in English, you are requested to submit the above documentation both in your language and in English. 

 若以上文件不是英文版，您需要同时提交以上文件的母语版和英文版。
� The mother plant in the case of seeds and the parent plant in the case of vegetative propagating material shall have been 


produced in accordance with the rules laid down in this Standard, for at least one generation, or, in the case of perennial crops, two growing seasons.


对于种子而言的母本植株和对于无性繁殖材料而言的母本植株，应按照本标准的规定，应至少繁殖一代，对于多年生作物而言，至少生长两个生长季。


� Unless chemical treatment is prescribed in accordance for phytosanitary purposes by the national legislation of the Third Country in concern, for all varieties of a given species in the area where the seed or seed potatoes are to be used.


对于使用种子或种薯的地区中给定的所有物种的所有品种，除非第三国国家法律针对植物检疫目的对化学处理进行规定。
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